
Sayın Milletvekili, 

Bu mektubu Ankara Dr. Sami Ulus Kadın Doğum, Çocuk Sağlığı ve Hastalıkları Eğitim ve Araştırma 

Hastanesi’ndeki “Kreş sorunu” nedeniyle yazıyorum.* 

Hastanemiz çalışanlarının çocukları için çok uzun yıllardır hizmet veren bir kreş bulunmaktadır. Bir 

süredir bu kreşin mevcut koşullarda artık sürdürülemez olduğu ifade edilmekteydi. Son olarak benim 

de çağrılı olduğum (sendika temsilcisi olarak) bir toplantıda (ek gerekçetpl 1,2,3) durum tarafımıza ve 

velilere aktarılmıştır. Yazıdan anlaşıldığı kadarıyla sorunun kaynağı son zamanlarda/yeni çıkmış bazı 

düzenlemeler (tebliğler) olarak ifade edilmektedir. 

Veliler ve çalışanlar ilgili sorunda üç talepte ortaklaşmıştır:  

1) Mevcut kreş kapanmasın (çünkü veliler, çocuklar memnun) 

2) Veliler daha fazla ödeme yapmasın (halen 270 TL ödeme yapıyorlar, bu gelirlerinin %10-18’i) 

3) Kreşin çalışanları (mevcut “kadrosu”) mağdur edilmesin. (çalışanlar çalışmak istiyor, veliler de 

memnun). 

Geçen süre içerisinde Hastanemizde taleplere destek anlamında çok sayıda (dilekçe kreş 2)  imza 

toplandı.  

Geldiğimiz aşamada bu ay sonu (Nisan sonu Mayıs başı) itibarıyla mevcut kreşin kapanacağına, 

çocukların başka seçeneklere yönlendirileceğine yönelik duyumlarımız vardır. 

Biz Hastanemizin çalışanlarının çocuklarına yukarıdaki talepler doğrultusunda(memnun oldukları) kreş 

olanağının sürdürülememesini anlayamıyoruz. Türkiye’nin başkentinde, ülkenin dört bir yanından 

gelen çocuklara hizmet veren bir Hastanenin çalışanlarının çocuklarından (gelirlerinin en az %10’unu 

zaten verirken) daha fazla para istenmesini de doğru bulmuyoruz. Ulusal, uluslar arası yasaların da ama 

asıl önemlisi kamu vicdanının da bu hakkımızın korunmasından yana olduğunu biliyoruz. 

Çalışanlarımızın çocuklarının yararından daha üstün bir kamu yararı olduğuna da inanmıyoruz. 

Haftalardır veliler, kreş çalışanları, onlardan etkilenen çocukları ve bizler tedirginiz, endişe içerisindeyiz. 

Bazı velilerin tayin düşündüklerini duyuyoruz, kreşteki çocuklarımıza (herhangi bir yer vs değişikliğiyle) 

travma yaşatılmasını istemiyoruz. 

3 talebimizin gerçekleşemez olmadığı düşüncesiyle siz Ankara milletvekillerinin taleplerimiz yönünde 

çözüm için acilen katkı sunmanızı bekliyoruz. 

İlgi göstereceğiniz düşüncesiyle şimdiden teşekkür eder, saygılar sunarız. 

 

Eriş BİLALOĞLU; Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri Sendikası İşyeri Temsilcisi; Ankara Tabip Odası Delegesi 

(Gerekirse bilgi ve irtibat için Eriş Bilaloğlu: 0532 409 58 39) 

*Bu mektup TBMM de yer alan bütün Ankara milletvekillerine yollanmıştır. 

** Yanlış yorumlanmaması için belirtelim: Halen görev başında olan Yöneticimiz yaklaşık 3 aydır bu görevdedir, bu mektup 

Yöneticimizle ilgili bir şikayet mektubu asla değildir; aksine şahsına dair bir memnuniyet vardır. 


